



nova 新域 客戶專享：家傭保險升級優惠

Special for NOVA Customer: Domestic Helper Insurance Upgrade Offer

升級項目*： Upgraded Items*:



忠誠保障：保障金額由HK\$8,000提升至HK\$10,000
Fidelity Protection: Sum Insured upgraded from HK\$8,000 to HK\$10,000.



家傭盜竊保障：保障金額由HK\$3,000提升至HK\$10,000
Theft by Domestic Helper: Sum Insured upgraded from HK\$3,000 to HK\$10,000.



家傭盜竊保障：擴展保障至「金錢」的損失。
Theft by Domestic Helper:
Extended to cover loss of "Money".



家傭盜竊而引致的換鎖費用：保障金額由HK\$500提升至HK\$1,000
The costs of replacing lock due to theft by Domestic Helper:
Sum Insured upgraded from HK\$500 to HK\$1,000.



如有任何查詢，歡迎致電本公司客戶服務熱線 (852) 6682 1112 

Please feel free to contact our Customer Service Hotline at (852) 6682 1112 

立即投保
Apply NOW



下載保單條款
Download Policy Provisions



重點保障 Key Coverage

保險項目 Section		最高保障額 (港幣) Maximum Limit of Indemnity (HK\$)
僱員補償保險 Employee' Compensation		根據「僱員補償條例」 As required by the Ordinance
人身意外保險 Personal Accident		HK\$100,000
額外保障 Extension	意外牙科保障 Accidental Dental Expenses	HK\$2,500
住院醫療保險 Hospitalisation Expenses		HK\$25,000
額外保障 Extension	遣送費用 Repatriation Expenses	HK\$25,000
	補聘新家傭費用 Replacement Helper Expenses	HK\$5,000
	臨時傭工費用 Temporary Domestic Helper Expenses	HK\$5,000
門診費用(自選投保項目) Out-patient (Clinical) Expenses (Optional Cover)		HK\$5,000
額外保障 Extension	償還貸款保障 Loan Protection	HK\$10,000
	忠誠保障 Fidelity Protection	HK\$10,000 (Upgraded升級*)

***升級項目詳情:**

***Details of Upgraded Items:**

- 忠誠保障的最高保障限額每保障期由HK\$8,000提升至HK\$10,000。
Maximum limits of indemnity on Fidelity Protection upgrade from HK\$8,000 to HK\$10,000 period of insurance.
- 被家傭盜竊而引致家居財物之損失，每宗意外保障金額由HK\$3,000提升至HK\$10,000。
及擴展至保障受保人或與受保人同住家人的「金錢」。
Loss of Insured's Home Contents due to theft by Domestic Helper. The Sum Insured upgraded from HK\$3,000 to HK\$10,000 per accident. And extend to cover money of the Insured or any member of the family normally residing with the Insured.
- 被家傭盜竊而需更換已損毀之門鎖/櫃鎖/抽屜鎖所需的費用，
每宗意外保障金額由HK\$500提升至HK\$1,000。
The costs of replacing lock due to theft of Insured's Home Contents incurring damage to door/cabinet/drawer. The Sum Insured upgraded from HK\$500 to HK\$1,000 per accident.

注意：有關升級項目之條款將只會印載於保單附表中。

Note: Related wordings of the upgraded items will only be printed on policy schedule.

有關產品細節、不保事項及保費，請參閱產品小冊子、保單附表及保單條款。
For details of the product, exclusions and premium rates, please refer to Product Leaflet, Policy Schedule and Policy Provisions.

